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Q Fitnessclubs en sportscholen blijven vooralsnog tot 1

September gesloten Wat kunt u doen om bun schade te

compenseren

A

• Het nieuwe steunpakket 2 0 dat eerder vandaag naar uw

Kamer is gestuurd is volgens mij een goede start om de

financiele schade voor deze sector te compenseren

• Er zijn ook nog gesprekken over of de fitness en

sportscholen misschien toch eerder dan 1 September open

kunnen

• Als dat gaat gebeuren is de financiele schade natuurlijk

van een andere orde dan wanneer 1 September als datum

wordt aangehouden

• Met sluiting tot September kunnen deze ondernemers voor

een langere tijd vrijwel geen inkomsten genereren terwijl

ze wel hoge doorlopende vaste lasten hebben

• En in dat geval wil ik me dan ook inspannen om samen

met de minister van EZK te komen tot passende

aanvullende steun voor de commerciele binnensport
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Q Wat verstaat u onder commerciele binnensport

A

• Het veld van commerciele binnensport is breed dus ik kan

u geen uitputtende lijst geven

• Wei kan ik zeggen dat ik hier in ieder geval de fitnessclubs

en sportscholen onder schaar

• Ik denk daarbij ook nog aan bijvoorbeeld klimhallen

dansscholen en vechtsporthallen die ook nog langere tijd

gesloten moeten blijven
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Q Gemeenten worden nu gecompenseerd voor de

huurinkomsten tot juni Wat gebeurt er voor de periode

daarna

A

• Ik heb eerder al bekend gemaakt dat ik de gemeenten

ondersteun met € 90 miljoen om huurgelden van

sportverenigingen kwijt te schelden Dat betreft inderdaad

de periode van maart tot juni omdat daar de grootste

acute problemen bestonden

• Ik houd de vinger aan de pols voor de situatie vanaf juni

ook omdat er dan andere omstandigheden gelden zoals

de heropening van zwembaden en de zomerstop van de

meeste competities

• Ik heb al goed overleg met de gemeenten over de

gevolgen van de coronacrisis en dat blijf ik doen ten

aanzien van de komende maanden
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Q Hoe gaat het met het steunpakket voor de sport van C

110 miljoen Wanneer kunnen verenigingen en

gemeenten een aanvraag indienen

A

Ik ben momenteel bezig met het uitwerken van deze

regelingen

Dat doe ik in nauw overleg met de sport en met de

gemeenten

Er is uiteraard snelheid geboden maar ik wil ook

regelingen die goed aansluiten bij de verschillende

inrichtingen van de lokale sportinfrastructuur

Ik verwacht medio juni duidelijk te hebben hoe dit

steunpakket praktische uitvoering gaat krijgen


